

佳润捷供应移动式电动黄油机J5040

产品名称	佳润捷供应移动式电动黄油机J5040
公司名称	深圳市佳润捷机电有限公司
价格	1.00/台
规格参数	品牌:佳润捷 型号:J5040 油管:3米
公司地址	深圳市宝安区沙井街道民主工业区G区C1栋5-B
联系电话	0755-33586771 13617629952

产品详情

概述	outline
(1) 移动式电动黄油机，是以电源为动力的注油设备。(2) 可将12-20公斤油桶直接放入桶内，也可将散装油脂直接倒入桶内，接上电源便可工作。(3) 该机使用方便、工作压力高、操作简单、安全可靠。	(1) the portable electric machine is equipment with power for power.(2) can be 12-20 kg drums directly into the barrel, connected to the power supply, it can work.(3)the machine is convenient, high work pressure, simple operation, safe and reliable..
特点	feature
(1) 适用于10-20公斤桶装黄油。(2) 适用0#-3#黄油。(3)适用于汽车养护、工业自动化设备、矿山、港口等行业油脂的输送和加注。	(1) applicable to 10-20 kg barrels of butter.(2) applicable to 0#-3# butter.(3) suitable for transportation and filling of oil in auto maintenance, industrial automation equipment, mining, ports and other industries.

电 源	功 率	油桶容量	油桶内径	油桶高度	吐出量
power supply 220v或24v	power 220w	tank capacity 20公斤	drum diameter 280-320mm	drum height 420-470mm	spit quantity 0.4-0.8l/min